
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINARIA DE L’AJUNTAMENT
PLE CELEBRADA EL DIA 3 DE SETEMBRE  DE 2015.
ACTA 09/15.

A Montuïri, essent el tres de setembre de dos mil quinze, essent les 21:00 hores,
es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de
celebrar sessió extraordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol,
assistit pels Srs. regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María
Teresa  Martinez  Marcus  i  Octavi  Rechach  Bauzà  pel  grup  municipal  MES  PER
MONTUIRI;  Jaume  Bauçà  Mayol,  ,  Gabriel  Nicolau  Sastre,  Catalina  María  Ribas
Nicolau, joan A. Ramonell Miralles i  María Elena Jaume Sastre pel grup municipal
P.P, Guillem Mas Miralles pel grup municipal del PSIB-PSOE.

Excusa la seva absència :   ningú

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat  l’acte  obert  pel  Sr.  Batle  i  comprovat  pel   Secretari  el  quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement  amb el  disposat a  l’article  91 del Reglament  d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió
demanant  si  qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta  de la
sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.-   NOMENAMENT JUTGE DE PAU  .-

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica la situació actual.

Finalitzada  la  seva  explicació,  obri  un  torn  de  paraula,  duent-se  a  terme  les
següents intervencions :

El Sr. Jaume Bauçà, primer demana si la renúncia dels jutges de pau han de
passar pel plenari, contestant el Sr. Secretari que no. Contínua el Sr. Bauçà explicant
que a la passada elecció del Jutge de Pau es va criticar per l'oposició que no s'hagués
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donat la suficient publicitat,  i  ara sent Batle no s'ha publicitat.  Contesta el Sr. Batle
assenyalant que es va complir escrupolosament amb els terminis que marca la llei.

Afegeix el Sr. Bauçà que el reglament dels jutges de Pau estableix que no poden
accedir  al  càrrec  aquelles  persones  que militin  en  algun partit  polític.  Preguntant  si
algun dels dos elegits milita en algun partit en l'actualitat. El sr. Batle contesta que no li
consta que en l'actualitat hi hagi algun.

Finalment el Sr. Bauçà agraeix a tots dos jutges de pau, especialment a Tomeu
per haver estat el titular, el seu treball i dedicació tots aquests anys, realitzant la següent
declaració:

Aprofitant  aquest  plenari  en  nom  del  seu  grup  vol  agrair  la  labor  callada,
discreta, eficaç i, sobretot, de gran ajuda per tots els veïns del municipi. 

Mes de 25 anys al servei de tots els montuïrers en pro de la bona convivència de
tots, intentant que els problemes que puguin sorgir  entre veïns no passin més enllà de
les  fronteres  dels  nostre  terme  i  oferint   a  l’administració  judicial  una ajuda  massa
vegades poc agraïda.

La seva dedicació, la seva mà, el seu temps i moltes vegades els seus consells
han estat al servei de tots nosaltres. La seva imparcialitat ha estat la seva bandera. Mal
entesos, fites, herències, fins i tot noces o judicis de faltes son el pa de cada dia del
Jutge de Pau. La seva feina també alleugera la del Batle.

Per tot lo dit, crec sincerament que la seva labor es digne de reconèixer.

El Sr. Guillem Mas reconeix la tasca realitzada pels jutges cessants i s'adhereix a
la declaració feta pel Sr. Jaume Bauçà. Afegeix que vol exposar una reivindicació pel
que fa a la despesa que comporta als ajuntaments el Jutjat de Pau que hauria de ser
finançat pel Ministeri o per la Comunitat Autònoma, però mai per l'ajuntament.

El Sr. Batle es adhereix al que ja s'ha exposat i personalment vol agrair al Sr.
Bartomeu Mas Arbona, el  treball  realitzat  durant aquests  darrers mesos,  des del seu
mandat, per la seva col·laboració i per el seu oferiment de ajudar en el càrrec als nous
jutges.

Conclòs el  torn de paraula,  la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb el següent contingut :

Havent  presentat  la  renuncia  com a  Jutge  de  Pau  Titular  D.  Bartomeu  Mas
Arbona , i com a Jutge suplent  D. Joan Mayol Gomila, es procedent que el ple de la
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corporació procedeixi a l’elecció de les persona idonis  pels càrrecs mitjançant el seu
nomenament.

Les persones elegides hauran d’acomplir amb els requisits que estableix l’article
7 del Reglament 1/1995 dels Jutges de pau.

Trobant que les persones que es diran compleixen amb totes les exigències per
complir el càrrec amb garantia i presenten els majors mèrits, l’ajuntament en ple adopta
per unanimitat el següent acord :

1er.- Elegir com a Jutge de Pau titular del Jutjat de Pau de Montuïri al Sr. D.
Jaume Martorell Fullana.

2on.- Elegir com a Jutge de Pau substitut del Jutjat de Pau de Montuïri al Sr. D.
Antonio Ribas Moll.

3er.- Notificar el present acord als interessats, així com al Jutge degà del Partit
de Manacor per la seva elevació a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de
les Illes Balears.

I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:37 hores del dia
abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR 

    Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal
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